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   資助單位 

  Subvented by 

主辦機構 

Organized by 

 

      

-全港六人棒球賽  

- Hong Kong Baseball Six Competition                       (更新於Last updated: 21/06/2019) 

 

目標 

Objective  

  六人棒球賽（Baseball Six）-以簡易安全的棒球器材，在面積較少的場地，用簡易的玩法，使比賽過

程來得緊湊，讓不同年齡層的參加者享受棒球比賽的樂趣，欣賞棒球。 

“Baseball Six”, an innovative game with 6 players to play in a smaller area with safety equipment, in order 

to speed up the game and make it more exciting and enjoyable to everyone 

 

比賽日期及時間 

Date & Time 

  2019 年 7 月 14 日(週日)  

Sunday, 14 Jul 2019 

         上午十時至下午四時 

                     10:00-16:00 

  

        

地點 

Venue 

 

  中環海濱活動空間 

Central Harbourfront Event Space 

 

比賽用球 

Official Ball 

 

  香港棒球總會指定之安全棒球 

Safety Ball designated by HKBA 

 

組別及賽制 

Category & Game 

Format 

 

 

  根據參賽隊數而定 (詳細賽例將於隊教練會議公布) 

To be fixed according to the number of teams enrolled 

(Further rules and regulations will be announced in the Team Manager’s Meeting) 

比賽器材由本會安排 

HKBA will provide all required equipment 

棒球手套（非必須的） 

Baseball glove (optional) 

本會將委派駐場教練指導球隊進行比賽 

On-site coaching will be available to guide the teams how to play 

本年度賽事將以雙淘汰制形式進行 

Game format in this year is Double-elimination.  

 

隊教練會議 

Team Manager’s 

Meeting 

 

 

   

2019 年 07 月 11 日 (四)， 晚上 7 時 00 分，香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓一樓會議室。 

7:00p.m., Thursday 11 July 2019, Meeting Room, 1/F., Olympic House, No. 1 Stadium Path, Causeway 

Bay, Hong Kong. 

報名資格 

Requirements 

  每隊須指派一名隊長負責報名及聯絡事宜 

To assign at least one Team Captain to handle online registration and contact with team members 

可男女混合組隊 

Team can be mixed by both gender; 

每名參加者只可報名代表一隊出賽 

Each participant is allowed to enroll one category only 
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球隊報名費用 

Team  

Enrolment Fee 

 

名額 

Quota 

 

  參賽費用：每隊 350 元(含每隊 30 元團體意外保險) 

Participating fee：HK$350 per team. (Included HK$30 Group Personal Accident Insurance premium.) 

 

 

10隊 

10 Teams 

  

報名日期 

Application 

Deadline 

  由 2019年 5月 27日 至 2019 年 7 月 10 日.  

From 27 May 2019 to 10 Jul 2019. 

 

· 

報名辦法 

Procedure 

   請參閱球隊網上註冊程序及須知 

Please refer to the Online Team Registration Procedure & Guideline 

 如欠文件、相片、資料不全的報名申請，恕不受理； 

Any incomplete enrolment form will not be entertained. 

 如報名隊伍超逾名額，將由本會作最後決定。 

HKBA reserves the right to decide the number of teams in the league. 

    

注意 

Notes to take 

   一天可能多過一場比賽。 

More than one game may be arranged on one day. 

 建議穿著劃一的制服(棒球服更佳)，比賽進行期間必須戴上 Cap 帽。 

All participants on the same team are recommended to wear identical uniforms, must wear cap 

during the game play. 

 實際比賽安排因應場地批核而定，詳情將在本會網頁刊登。 

Game schedule and venue are subject to change, details will be announced on HKBA’s 

website. 

    

頒獎儀式 

Presentation 

Ceremony 

  所有比賽完成後即場辦發 

Presentation after competition. 

 

 

查詢 

Enquiry 

   

香港棒球總會 Hong Kong Baseball Association 

電話 Tel：2504 8330    

傳真 Fax: 2504 4663   

電郵 Email：hkbsa@hkolympic.org 

 

 

 

主辦單位得按實際情況作出調整並保留再終決定權。 

The Organizer has the right to make necessary changes and its decision will be final. 
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棒球嘉年華 -六人棒球賽  

Baseball Carnival Summer Fest  

-Baseball Six Competition 

 
注意事項：Notes: 

(1) 以正式棒球競賽規則為依據，輔以「香港棒球總會」（簡稱「棒總」）所提供的六人棒球賽及本地附加規則

為補充；  

In accordance with the Official Baseball Rules and in conjunction with the rules of Baseball Six and local rules that 

announced by Hong Kong Baseball Association (HKBA) 

 

(2) 請各參加者（或最少一名球隊代表）出席簡介會，了解並遵守簡介會中提示之各項細則； 

Participants (or one representative from the team) attend the briefing session, to understand and comply with all 

agreed rules and regulations. 

 

(3) 比賽場地不容許穿著金屬片棒球鞋； 

No metal spike shoes are allowed in sports grounds. 

 

(4) 場地內不准吸煙； 

No smoking in the sports grounds is allowed. 

 

(5) 在比賽場地必須服從主裁判的指示及決定，各球員應保持運動員良好的紀律與體育精神；避免發生任何衝

突。如若違規的球員或球隊，有可能受到扣除積分或停賽處分。 

No player, manager, coach or substitute shall object to any umpire’s judgment decisions, please retain good 

discipline and true sportsmanship.  No conflict is allowed, the respective teams will be stripped of all their points 

or suspend from the game, as well as the offending player, coach, manager receiving a warning letter. 

 

(6) 各項已繳費用，除本會特別註明外，一律概不發還； 

No application fee or payment will be refunded except those remarked. 

 

(7) 參賽隊伍及所有註冊球員必須遵守「香港棒球總會」訂定的各項比賽規則與安排； 

Participating teams shall comply with the rules and regulations and arrangement made by HKBA. 

 

(8) 如編訂的賽事未能如期進行，補賽日期及地點，均視乎康樂及文化事務署安排而定，參賽隊伍不得異議； 

Any re-schedule games subject to the available venue provide by the Leisure and Cultural Services Department 

(LCSD), no objection is allowed. 

 

注意事項 Notes：上述各項，「香港棒球總會」有權按實際情況而作出修改。 

Notes: Hong Kong Baseball Association (HKBA) reserves the rights to amend any clauses and make any 

re-arrangement subject to actual happening from time to time. 

 

 

 


